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CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI COTMEANA 
Judeţul Argeş, Comuna Cotmeana, Strada Principală, nr.309 

Telefon: 0248-242044/Fax: 0248-242066/CIF 4318377 
E-mail: primarie@cotmeana.cjarges.ro 

 
 

     PROCES VERBAL 
încheiat azi 21.12.2023 

cu ocazia sedinţei ordinare publice a Consiliului Local al Comunei Cotmeana 
 
 

Consiliul Local al Comunei Cotmeana a fost convocat și s-a întrunit în ședință publică 

ordinară în data de 21 decembrie 2023, ora 10,00. Convocarea a fost făcută prin Dispoziția nr. 
189/15.12.2023 emisă de Primarul Comunei Cotmeana și prin Notificarea nr. 6801/15.12.2023, având 
pe ordinea de zi următoarele proiecte de hotărâre:  

1. Proiectul de hotărâre privind rectificarea bugetului local al Comunei Cotmeana pe anul 2023. 

inițiator Primar, Vișan Ionel – Dragoș. 

2. Proiectul de hotărâre privind acordarea unui mandat special în vederea aprobării ajustării 
tarifelor percepute de operatorul Soc. Salubris S.A. în Zona Centrală-județul Argeș și a 
încheierii Actului adițional nr. 2 la Contractul nr. 523/05.12.2022, inițiator Primar, Vișan 
Ionel – Dragoș; 

3. Proiectul de hotărâre privind aprobarea Proiectului Tehnic si a Devizului General faza PT 
pentru proiectul „MODERNIZARE ILUMINAT PUBLIC IN COMUNA COTMEANA, 

JUDETUL ARGES“, finantat prin Administraţia Fondului pentru Mediu (AFM), inițiator 
Primar, Vișan Ionel – Dragoș; 

4. Proiectul de hotărâre privind aprobarea numărului și cuantumului burselor școlare aferente 
semestrului II al anului școlar 2023-2024 pentru elevii din învățământul preuniversitar de stat 
din Comuna Cotmeana, județul Argeș inițiator consilier local Bărbulescu Decebal Reginald 
Constantin; 

5. Proiectul de hotărâre privind aprobarea predării către SC SERVICIUL EDILITAR 
COTMEANA S.R.L. a investiției „Parc Fotovoltaic în Comuna Cotmeana, județul Argeș” 
inițiator Primar, Vișan Ionel – Dragoș; 

6. Diverse - prezentare Raport SC SERVICIUL EDILITAR COTMEANA SRL. 
 

Ordinea de zi a ședinței a fost adusă la cunoștința publică prin afișarea acesteia la sediul 
Primăriei Comunei Cotmeana și pe site-ul instituției, conform Anunțului de afișare. Ordinea de zi a 

ședinței, proiectele de hotărâre, referatele de aprobare și rapoartele aferente, proiectelor de hotărâri au 
fost transmise în format electronic sau letric consilierilor locali. 

 La ședință sunt prezenti 9 consilieri locali din cei 11. Absentează domnul consilier Vasilcioiu 
Ilie (PNL) și domnul consilier Ciuciu Cristi-Ion (PMP). La ședință participă doamna Melcescu 
Cristina, contabil șef, domnul Ducu Daniel, delegat sătesc și domnul Mihăescu Virgil, 
administratorul SC SERVICIUL EDILITAR COTMEANA SRL. Domnul Primar Vișan Ionel – 
Dragoș nu participă la ședință, fiind în concediu legal de odihnă. 

Domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin solicită să se consemneze în 
procesul, verbal că plata indemnizațiilor să se facă proporțional cu numărul de ședințe ordinare și 
extraordinare, la care au fost prezenți consilieri locali. 

Domnul Președinte de ședință, Gămănuș Marin, ales prin HCL nr. 74/12.10.2023 constată că 
şedinţa este legal constituită şi declară deschiderea lucrărilor. Se dă citire ordinei de zi și o supune 
spre aprobare, fiind aprobată cu unanimitatea prezentă, vot deschis exprimat public prin ridicarea 
mâinii. 
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1. Se trece la punctul 1. Doamna secretar general, Ghinea Ionela - Liliana prezintă Procesul-

verbal încheiat în şedința extraordinară de lucru din data de 07.12.2023. Conform prevederilor art. 
138, alin. (17) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, Procesul verbal a fost afişat la 
sediul Primariei și pe site-ul instituției, fiind de asemenea, pus la dispozitia comisiilor de specialitate 
pentru a fi lecturat în cadrul sedinţelor de comisie. Plenul a fost consultat dacă sunt obiectiuni cu 
privire la continuțul acestora.  

Nu sunt obiecțiuni, și în consecință, se supune la vot si Procesul verbal al ședinței ordinare din 
data de 07.12.2023, fiind aprobat cu 9 „voturi pentru”, 0 „abțineri” și 0 „voturi împotrivă”, vot 
deschis exprimat public prin ridicarea mâinii. 

 
2. Se trece la punctul 2. „Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al Comunei 

Cotmeana pe anul 2023”; 

- domnul Președinte de ședință, Gămănuș Marin o invită pe doamna contabil șef, Melcescu 
Cristina să prezinte anexa la bugetul local rectificat. 

 - doamna Melcescu Cristina precizează că bugetul local se rectifică cu suma de 147 mii lei la 
capitolul 68.02 ( Asistență socială) - reprezentând sume acordate din TVA destinate cheltuielilor cu 
asistenții personali ai persoanelor cu handicap grav și indemnizațiilor pentru handicap și cu suma de 
43 mii lei la capitolul 70.02 (Gospodărire comunală), reprezentând cota de 14% din impozitul pe 
venit încasat suplimentar la bugetul de stat față de planul anual repartizat fiecărei unități administratv 
–teritoriale. 

- domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin întreabă dacă avem garanția că 
aceste sume se vor regăsii în bugetul pentru anul viitor pentru investiții. 

 - doamna Melcescu Cristina răspunde că aceste sume se vor regăsi în excedent. 
 - domnul consilier Gămănuș Marin pentru ce sunt alocați banii la gospodărire comunală. 
 - doamna Melcescu Cristina răspunde că sunt prevăzuți la iluminat public, dar se vor reporta în 

excedent. 
           - domnul președinte de ședință întreabă dacă mai sunt întrebări/nelămuriri în legătură cu acest 
proiect de hotărâre. 
           - Nu se mai înregistrează intervenții sau alte propuneri, şi în consecinţă se supune la vot 
proiectul de hotarâre aflat în dezbatere. Propunerea președintelui de ședință a fost aprobată cu 9 
„voturi pentru”, 0 „abțineri” și 0 „voturi împotrivă”, vot deschis exprimat public prin ridicarea mâinii. 

Se redactează Hotărârea nr. 87 privind rectificarea bugetului local al Comunei 
Cotmeana pe anul 2023”. 
 

3. Se trece la punctul 3. „Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special în 

vederea aprobării ajustării tarifelor percepute de operatorul Soc. Salubris S.A. în Zona Centrală-

județul Argeș și a încheierii Actului adițional nr. 2 la Contractul nr. 523/05.12.2022”; 

- domnul Președinte de ședință, Gămănuș Marin o invită pe doamna secretar general, Ghinea 

Ionela – Liliana să prezinte să prezinte adresa emisă de ADI SERVSAL. 
- domnul viceprimar Gabăr Gheorghe solicită să se facă o adresă la SC Salubris SA, prin care 

să le solicităm să nu mai ridice gunoiul menajer de la persoanele juridice în aceeși zi cu persoanele 
fizice, pentru că plătim noi și cantitatea de gunoi menajer de la CIA Bascovele, spre exemplu. 
          - domnul președinte de ședință întreabă dacă mai sunt întrebări/nelămuriri în legătură cu acest 

proiect de hotărâre. 
           - Nu se mai înregistrează intervenții sau alte propuneri, şi în consecinţă se supune la vot 
proiectul de hotarâre aflat în dezbatere. Propunerea președintelui de ședință a fost aprobată cu 9 
„voturi pentru”, 0 „abțineri” și 0 „voturi împotrivă”, vot deschis exprimat public prin ridicarea mâinii. 
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Se redactează Hotărârea nr. 88 privind acordarea unui mandat special în vederea 
aprobării ajustării tarifelor percepute de operatorul Soc. Salubris S.A. în Zona Centrală-
județul Argeș și a încheierii Actului adițional nr. 2 la Contractul nr. 523/05.12.2022”. 

 
4. Se trece la punctul 4. „Proiect de hotărâre privind aprobarea Proiectului Tehnic si a 

Devizului General faza PT pentru proiectul „MODERNIZARE ILUMINAT PUBLIC IN COMUNA 

COTMEANA ,JUDETUL ARGES“, finantat prin Administraţia Fondului pentru Mediu (AFM); 

- domnul Președinte de ședință, Gămănuș Marin o invită pe doamna pe doamna secretar general 
Ghinea Ionela – Liliana să prezinte câteva aspecte legate de acest proiect de hotărâre. 
          - domnul președinte de ședință întreabă dacă mai sunt întrebări/nelămuriri în legătură cu acest 
proiect de hotărâre. 
           - Nu se mai înregistrează intervenții sau alte propuneri, şi în consecinţă se supune la vot 
proiectul de hotarâre aflat în dezbatere. Propunerea președintelui de ședință a fost aprobată cu 8 
„voturi pentru”, 1 „abținere”(domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin) și 0 
„voturi împotrivă” vot deschis exprimat public prin ridicarea mâinii. 

Se redactează Hotărârea nr. 89 privind aprobarea Proiectului Tehnic si a Devizului 
General faza PT pentru proiectul „MODERNIZARE ILUMINAT PUBLIC IN COMUNA 
COTMEANA ,JUDETUL ARGES“, finantat prin Administraţia Fondului pentru Mediu 
(AFM). 
 

5. Se trece la punctul 5. „Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului și cuantumului 

burselor școlare aferente semestrului II al anului școlar 2023-2024 pentru elevii din învățământul 

preuniversitar de stat din Comuna Cotmeana, județul Argeș”; 

- domnul Președinte de ședință, Gămănuș Marin îl invită pe domnul consilier Bărbulescu 
Decebal – Reginald – Constantin să prezinte câteva aspecte legate de acest proiect de hotărâre. 

- domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin precizează că se vor acorda în 
jur de 10 Burse de merit, în cuantum de 150 lei/lună  pentru semestrul II 2023, fiind necesară suma de 
7850 lei în bugetul pe anul 2024.  
          - domnul președinte de ședință întreabă dacă mai sunt întrebări/nelămuriri în legătură cu acest 
proiect de hotărâre. 
           - Nu se mai înregistrează intervenții sau alte propuneri, şi în consecinţă se supune la vot 
proiectul de hotarâre aflat în dezbatere. Propunerea președintelui de ședință a fost aprobată cu 9 
„voturi pentru”, 0 „abțineri” și 0 „voturi împotrivă”, vot deschis exprimat public prin ridicarea mâinii. 

Se redactează Hotărârea nr. 90 privind aprobarea numărului și cuantumului burselor 
școlare aferente semestrului II al anului școlar 2023-2024 pentru elevii din învățământul 
preuniversitar de stat din Comuna Cotmeana, județul Argeș”. 

 
6. Se trece la punctul 6. „Proiect de hotărâre privind aprobarea predării către SC 

SERVICIUL EDILITAR COTMEANA S.R.L. a investiției „Parc Fotovoltaic în Comuna Cotmeana, 

județul Argeș”; 

- domnul Președinte de ședință, Gămănuș Marin o invită pe doamna secretar general Ghinea 

Ionela – Liliana să prezinte Procesele verbale de recepție la terminarea lucrărilor. 
          - domnul președinte de ședință întreabă dacă mai sunt întrebări/nelămuriri în legătură cu acest 
proiect de hotărâre. 
           - Nu se mai înregistrează intervenții sau alte propuneri, şi în consecinţă se supune la vot 
proiectul de hotarâre aflat în dezbatere. Propunerea președintelui de ședință a fost aprobată cu 9 

„voturi pentru”, 0 „abțineri” și 0 „voturi împotrivă”, vot deschis exprimat public prin ridicarea mâinii. 
Se redactează Hotărârea nr. 91 privind aprobarea predării către SC SERVICIUL 

EDILITAR COTMEANA S.R.L. a investiției „Parc Fotovoltaic în Comuna Cotmeana, județul 
Argeș”. 
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DIVERSE : 

 
1) Prezentare Raport SC SERVICIUL EDILITAR COTMEANA SRL. 

– domnul consilier Gămănuș Marin îl invită pe domnul Mihăescu Virgil, administratorul SC 
SERVICIUL EDILITAR COTMEANA SRL să prezinte Raportul privind măsurile luate, 
în baza Raportului de inspecție economico-financiară încheiat în data de 25.09.2023 de 
către ANAF, întrebandu-l, totodată, dacă are Raportul și în format letric (scris). 

– domnul Mihăescu Virgil, administratorul SC SERVICIUL EDILITAR COTMEANA SRL 
precizează că nu are calculator/laptap și nu are voie să facă achiziții în această perioadă. 

– domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin precizează ca să se facă 
solicitare scrisă și i se va da. 

– domnul consilier Gămănuș Marin precizează că mamagementul este de slabă calitate și se 
declară total nemulțumit de managementul acestei firme. 

– domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin precizează că au avut loc 
multe avarii cu mari pierderi de apă. 

– domnul Mihăescu Virgil, administratorul SC SERVICIUL EDILITAR COTMEANA SRL 
precizează că avariile au survenit pentru că lucrările nu au fost bine executate de către 
constructor. 

– domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin precizează că instalațiile 
din dotare trebuiau inventariate și solicită repunerea pe ordinea de zi în ședința ordinară 
din luna ianuarie a Raportului – Planul de măsuri, în baza Raportului de inspecție ANAF, 
precum și inventarierea patrimoniului societății la data de 31.12.2023. 
 

Pentru motivul că domnii consilieri nu mai ridică şi alte probleme, domnul preşedinte declară 
lucrarile închise şi multumeşte consilierilor pentru participare. 
            Epuizându-se ordinea de zi, lucrările şedintei se închid. Şedinta a fost convocată de Primar, 
pentru care s-a încheiat prezentul proces verbal. 
 
 
 
 

               Președinte de sedință                                                     Secretar  General al Comunei 
                 GĂMĂNUȘ Marin                                                          GHINEA  Ionela – Liliana 


